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Vos-Hulleman, HM

Van: vragenvanuitderaad

Verzonden: maandag 7 maart 2016 15:32

Aan: Vos-Hulleman, HM; Feddema-Wardenaar, MY; Langhorst, HW; Kwist-vander Waal, 

G; Aalst, RPA van; Karnebeek, SGAF

Onderwerp: FW: Teflon / PFAO

  

Van: Pauw, TW 
Verzonden: maandag 7 maart 2016 15:32:12 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen 

Aan: vragenvanuitderaad 
CC: Mark Verheul; Gerrit Venis; pjdeborst@gmail.com; prorob60@icloud.com; Wim; Loeve 1; A.Bakker; M. Stam 

Onderwerp: Teflon / PFAO 

Geachte college 

 

In de gehele correspondentie vonden wij alles terug van over PFOA in relatie tot de productie van Teflon 
pannen. Op de website van Chemours in de USA valt te lezen dat dit zonder het gebruik van PFOA 
gebeurd.  

 

Wij citeren  "It takes 7 ceramic pans to deliver the same level of nonstick performance of 1 pan with 
Teflon™ Platinum nonstick coating systems. That's because our high quality coatings have been perfected 
for over 50 years. Additionally, now Teflon™ nonstick coatings are made without the use of PFOA." 

 

Wij hebben daarover de volgende vragen 

 

1. Is het u vanuit het dossier bekend op welke wijze de Teflon Coatings nu worden gemaakt met andere 
woorden is de PFAO nu vervangen door een ander product en zo ja welke. 
2  Bevatten deze vervangende producten ook stoffen die schadelijk kunnen zijn voor de gezondheid. 
3. Worden deze producten ook gebruikt / gemaakt op de locatie in Dordrecht. 
4. Zijn hierover incidenten bekend bij de Omgevingsdienst ZHZ en zo ja, welke acties zijn hierop 
ondernomen 

 

In afwachting van uw reactie 

 

Timo Pauw 
Fractievoorzitter PRO Sliedrecht 
06-14542533 


